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Betreft: zienswijze omwonenden vervolg horeca recreatiegebied De Heide 
 
Geachte raadsleden en college van burgemeester en wethouders, 
 
Namens een 10-tal families aan de Kamperfoelie en Heidemeer sta ik hier voor u. Graag willen we 
onze zienswijze kenbaar maken ten aanzien van de door de gemeente gewenste horeca in het 
recreatiegebied De Heide. 
 
Communicatie en betrokkenheid in het proces tot dusver 
Op 27 maart 2024 ofwel 12 dagen voor deze inspraakavond ontvingen wij het rapport ‘haalbaarheid 
horeca De Heide Heerenveen’ en het voorstel aan de gemeenteraad. 12 dagen van voorbereiding is 
(te) kort. Eigenlijk is de voorbereidingstijd nog korter, namelijk maar 8 dagen. Deze brief moest 3 
dagen voor aanvang van deze bijeenkomst worden ingeleverd bij de griffie. Een aantal bewoners kan 
nu niet aanwezig zijn vanavond vanwege een reeds geboekte vakantie of werkafspraken in het 
buitenland. Graag willen we in het vervolg actief meedoen in het besluitvormingsproces van de 
gemeente en ontvangen we tijdig bericht. 
 
Inhoudelijk haalbaarheidsstudie horeca ‘De Heide’ Heerenveen 
In het rapport wordt geconcludeerd dat jaarlijks 363.000 bezoekers het recreatiegebied bezoeken. 
Dat zijn er ongeveer 1000 per dag. De spreiding door het jaar heen laat op februari en augustus na 
geen enorme afwijkingen zien zo valt te lezen in het rapport. Wij als omwonenden twijfelen sterk aan 
deze getallen, anders gezegd: wij wonen hier maar zien ze niet, deze 1000 bezoekers per dag en al 
helemaal niet in de wintermaanden. Mogelijk dat de vele dagelijks passerende fietsers op de 
fietspaden door het gebied zijn meegenomen in de gerapporteerde bezoekersaantallen (bijvoorbeeld 
moeders die kinderen naar school brengen, mensen die naar hun werk gaan of een boodschap gaan 
doen in de Jumbo of Poiesz aan de Jister in de Greiden)? Wij twijfelen aan de bezoekersaantallen 
genoemd in het rapport daarom aan de onderbouwing van de doorberekende horecaconcepten.  
 
Overlast 
In het rapport wordt een 4-tal mogelijke horeca concepten uitgewerkt. Het horeca concept ‘Strand 
op de Heide’ waarbij een horeca zaak inclusief terras van maar liefst 400 m2 gedurende 6 dagen per 
week en het hele jaar door is geopend tot 22.00 uur dichtbij onze woningen gaat ons veel te ver. 
 
Wij zien meerwaarde in horeca overdag. Kinderen die een ijsje halen, een bak koffie met gebak 
tijdens een wandeling om het meer of een broodje met frisdrank tijdens een stranddag biedt 
meerwaarde voor bezoekers en omwonenden. Horeca kan ook zorgen voor verbeterd toezicht en 
betere sanitaire voorzieningen in het gebied. Het concept ‘Hut op de Heide’ lijkt een passende 
invulling te bieden maar dan wel met een kleinere vloeroppervlakte dan de genoemde 400m2. 
 
Horeca in de avonduren willen we niet i.v.m. te verwachten geluidsoverlast. Tussen de geplande 
locatie van de horeca en onze huizen ligt het Heidemeer. Water draagt het geluid goed en ver. Voor 
de beeldvorming: Pratende bezoekers op het strand tijdens windstil weer kunnen wij vaak woordelijk 
verstaan. Ook nu ervaren we wel eens overlast van nachtelijke luidruchtige veelal jongere bezoekers 
maar dat is acceptabel. We zijn immers allemaal jong geweest. We hebben echter ook de dagelijkse 
geluidsoverlast tot laat in de avond tijdens de corona periode nog vers in het geheugen. Dit was 



frustrerend en meer dan vervelend. Horeca in de avonduren geeft geluidsoverlast en daarom zijn we 
daar mordicus tegen.  
 
Lazy nature 
Vorig jaar konden omwonenden en gebruikers stemmen over een stijl voor ontwikkelingen. Een 
grote meerderheid stemde voor het concept ‘Lazy Nature’. De rust en vrede in het gebied spreekt 
ons kennelijk allemaal aan. Hierin past alleen kleinschalige en beheersbare horeca en alleen overdag. 
Grotere horecaconcepten met langere openingstijden zoals het geval is in concept ‘Strand op de 
Heide’ moeten we niet willen. Ook aanpalende activiteiten zoals verhuur van kano’s of bootjes 
passen hier niet. Dat geeft te veel druk op de natuur in dit relatief kleine gebied en gaat ten koste 
van diversiteit aan watervogels en andere dieren die het gebied nu rijk is en wat veel mensen 
aanspreekt. Op veel plaatsen in de wereld wijkt natuur voor commercie, laten we dat hier niet doen. 
 
Conclusie 
Wij zien meerwaarde van kleinschalige horeca maar dan alleen overdag. Wij zijn tegen horeca in de 
avonduren. 
 
Graag blijven we in de dialoog met de gemeente over het verdere verloop van deze plannen. 
 
Met vriendelijk groet 
 
 
 
 
Douwe Groenendijk 
Kamperfoelie 5 
8445 SL Heerenveen 
 
 
 
 
 
 


